

ဒုတိယအကြိမ်ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် စတုတ္ထပုံမှန်အစည်းအဝေး ပထမနေ့(၅. ၁. ၂၀၁၇)
ရက်နေ့တွင် မဘိမ်းမြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၂) ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်
ဦးမင်းမင်းသိန်း တင်သွင်းသည့် အဆိုဆိုင်ရာ ဆောင်ရွက်ချက်များ

ဥက္ကဋ္ဌ။ ယခုအစီအစဉ်(၁၀)ဖြစ်ပါတယ်။ မဘိမ်း မြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၂)မှ ဦးမင်းမင်းသိန်းက အဆိုတစ်ရပ်အား လွှတ်တော်သို့ ပေးပို့လာပါတယ်။ အဆိုမှာ “ရှမ်းပြည်နယ် (မြောက်ပိုင်း)၊ မိုးမိတ်ခရိုင်၊ မဘိမ်းမြို့နယ်၊ ငါးအိုး ကျေးရွာ အုပ်စုသည် လူဦးရေများပြားလာသည့်အတွက် ဒေသခံလူထု၏ တောင်းဆိုတင်ပြချက်အရ ဒေသခံပြည်သူလူထုအကျိုးရှိ လာစေရန် ငါးအိုးကျေးရွာအုပ်စုအား မြို့ပြအဆင့်သို့ တိုးမြှင့် သတ်မှတ်ပေးပါရန်” အဆိုဖြစ်ပါတယ်။ ယခု ဦးမင်းမင်းသိန်းက အဆိုတင်သွင်းဖို့ဖြစ်ပါတယ်။

ဦးမင်းမင်းသိန်း၊ မဘိမ်းမြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၂)။ လေးစားအပ်ပါသော ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌကြီးနှင့်တကွ ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၊ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် တကွ ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ဝင်ဝန်ကြီးများအားလုံး မင်္ဂလာအပေါင်းနှင့်ပြည့်စုံကြပါစေလို့ ဦးစွာပထမ ဂါရဝပြုနှုတ်ခွန်းဆက်သလိုက်ရပါတယ်။ ကျွန်တော်ကတော့ ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း)၊ မိုးမိတ်ခရိုင်၊ မဘိမ်းမြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၂)မှ ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးမင်းမင်းသိန်းဖြစ်ပါတယ်။ ယနေ့ ဒုတိယအကြိမ် ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် စတုတ္ထပုံမှန်အစည်းအဝေး ပထမနေ့မှာ “ရှမ်းပြည်နယ် (မြောက်ပိုင်း)၊ မိုးမိတ်ခရိုင်၊ မဘိမ်းမြို့နယ်၊ ငါးအိုးကျေးရွာအုပ်စုသည် လူဦးရေများပြားလာသည့်အတွက် ဒေသခံလူထု၏ တောင်းဆိုတင်ပြချက်အရ ဒေသခံပြည်သူ လူထုအကျိုးရှိ လာစေရန် ငါးအိုးကျေးရွာအုပ်စုအား မြို့ပြအဆင့်သို့ တိုးမြှင့်သတ်မှတ်ပေးပါရန်” အဆိုကို ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော်သို့ တင်သွင်းသွားမှာဖြစ်ပါတယ်။

လေးစားရပါသော ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌကြီး ခင်ဗျား။ ကျွန်တော်၏ အဆိုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အနည်းငယ်ရှင်းလင်း တင်ပြသွားပါမယ်။ ကျွန်တော်တို့၏ ငါးအိုးကျေးရွာအုပ်စုဟာဆိုလျှင် ရှမ်းပြည်နယ် (မြောက်ပိုင်း) မိုးမိတ်ခရိုင်၊ မဘိမ်းမြို့နယ်မှာ တည်ရှိသော ကျေးရွာအုပ်စုတစ်ခုဖြစ်ပါတယ်။ ၎င်းကျေးရွာ အုပ်စုမှာ ကျေးရွာခွဲ ၄ ရွာ ဖွဲ့စည်းထားသော ကျေးရွာအုပ်စုတစ်ခုလည်းဖြစ်ပါတယ်။ ကျေးရွာအုပ်စု စတင်ဖွဲ့စည်းသည့်ကာလက လူဦးရေများပြားမှုမရှိသေးဘဲ တစ်ရွာနှင့်တစ်ရွာ တစ်ဆက်တည်းရှိမနေခဲ့ပါ။ ယခုအခါ များပြား လာသော လူဦးရေကြောင့် ကျေးရွာ တစ်ရွာနှင့်တစ်ရွာမှာလည်း တစ်ဆက်တည်း ရှိနေသည့် အခြေအနေသို့ ရောက်ရှိလာပါတယ်။ ၎င်းဒေသ၏ ဒေသခံပြည်သူလူထုများမှာဆိုရင်လည်း စိုက်ပျိုးရေးကို အဓိကထား လုပ်ကိုင်ကြတာဖြစ်ပါတယ်။ ၎င်းတို့၏ စိုက်ပျိုးရရှိသည့် ကောက်ပဲသီးနှံများကိုလည်း မြန်မာနိုင်ငံအရပ်ရပ်သို့ မန္တလေးမြို့မှတစ်ဆင့် တင်ပို့ရာတွင်လည်း ငါးအိုးကျေးရွာအုပ်စုအား ကုန်စည် စုဆောင်းသို့လှောင်ရာ ဒေသတစ်ခုဖြစ်ပေါ်လာပါတယ်။

လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးအနေနဲ့လည်း မန္တလေး - တကောင်း - ရွှေကူ - ဗန်းမော်မဟာဗျူဟာ လမ်းမကြီးပေါ်မှာ တည်ရှိနေတဲ့အတွက် အချက်အချာကျတဲ့ လမ်းပန်းကောင်းမွန်တဲ့ ဒေသတစ်ခု ဖြစ်ပါတယ်။ အလားတူဘဲ ပြည်တွင်းတွင်သာမက ပြည်ပနိုင်ငံဖြစ်သော အိမ်နီးချင်း တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံသို့လည်း ဗန်းမော်- လွယ်ကျယ်လမ်းမှတစ်ဆင့် သွားလာရေးလွယ်ကူတဲ့အတွက် ကုန်စည်စီးဆင်းမှုမှာလည်း အချက်အချာ ကျပါတယ်။ ၎င်းဒေသသည် ရှမ်းပြည်နယ်၊ ကချင်ပြည်နယ်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်း ဒေသကြီးတို့နဲ့ သုံးပွင့်ဆိုင်၊ ကြိတ်နယ်မြေလည်း ဖြစ်နေတဲ့အတွက် မဘိမ်း၊ ငါးအိုး ဒေသအတွင်းတွင်သာမက စစ်ကိုင်းတိုင်း ဒေသကြီး၊ ကချင်ပြည်နယ်ဒေသတို့မှ ထွက်ကုန်များကိုလည်း စုဆောင်းသို့လှောင်ရာ ဒေသတစ်ခုဖြစ်နေတာကို

ရှင်းလင်းတင်ပြရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

ပညာရေးအနေဖြင့်လည်း ငါးအိုးကျေးရွာအုပ်စုအတွင်းတွင် အထက်တန်းကျောင်း ၁ ကျောင်း၊ အလယ်တန်းကျောင်း ၇ ကျောင်း၊ မူလတန်းကျောင်း ၂ ကျောင်းနှင့် ကျောင်းသား/ ကျောင်းသူ ၃၃၄၅ ဦးပညာသင်ကြားလျက်ရှိပါတယ်။ ကျန်းမာရေး အနေဖြင့်လည်း ၁၆ ခုတင်ဆံ့တိုက်နယ်ဆေးရုံ ၁ ရုံတွင် ဆရာဝန် ၁ ဦး၊ ကျန်းမာရေးဆရာမ ၆ ဦးတို့ဖြင့် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက် ဆေးကုသပေးလျက်ရှိပါတယ်။ ဘာသာရေးအနေဖြင့်လည်း ဒေသခံအားလုံးသည် ဗုဒ္ဓဘာသာများဖြစ်ကြသည့်အတွက် ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်း ၅ ကျောင်းတွင် သာသနာပြုလုပ်ငန်းများကို အေးချမ်းသာယာစွာဆောင်ရွက်နိုင်တာကို တွေ့ရှိရပါတယ်။ တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးအနေဖြင့်လည်း ခလရ ၁၂၁ တပ်ရင်း ၁ ရင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ ရဲကင်း ၁ ခုတို့ဖြင့် နယ်မြေအေးချမ်းရေးကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါတယ်။ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးများ ကောင်းမွန်နေသည့် မန္တလေးမြို့သို့ အလွယ်တကူသွားလာနိုင်ပြီး စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ကသာခရိုင်၊ ကသာမြို့သို့လည်း ၁၂ မိုင်သာဝေးတဲ့အတွက် အလွယ်တကူသွားရောက်နိုင်တဲ့ ဒေသတစ်ခု ဖြစ်ပါတယ်။

ကျန်းမာရေး၊ ပညာရေး၊ စီးပွားရေးအချက်အချာကြသော ဒေသတစ်ခုဖြစ်သည့်အားလျော်စွာ ယနေ့ကာလမှာ တိုးတက် ပြောင်းလဲ များပြားလာသည့် လူဦးရေများပြားလာသည့်အတွက်ကြောင့် မြို့အဆင့်သို့ တိုးမြှင့်သတ်မှတ်ပေးမည်ဆိုလျှင် ဒေသခံများအတွက် အကျိုးရှိလာမှာဖြစ်ပါတယ်။

လေးစားရပါသော လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌကြီးခင်ဗျား။ မြို့ပြနှိုင်းယှဉ်ဇယားနှင့် တင်ပြသွားမှာဖြစ်ပါတယ်။ လူဦးရေ ၈၇၀၂ ဦး၊ အိမ်ခြေ ၁၁၄၁ အိမ်၊ ဈေးဧက ၂. ၂၀ ဧက ၊ ဘောလုံးကွင်း ၃. ၇၄၇ ဧက၊ ဘာသာရေး ဆိုင်ရာအဆောက်အဦများ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်း ၅ ကျောင်း၊ ဆေးရုံ ၁၆ ခုတင်ဆံ့ဆေးရုံ ၁ ရုံ၊ အုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့်စာကြည့်တိုက် အုပ်ချုပ်ရေးရုံး ၁ရုံး၊ စာကြည့်တိုက် ၅ လုံး၊ မူလတန်းကျောင်း ၇ ကျောင်း၊ အလယ်တန်းကျောင်း ၂ ကျောင်း၊ အထက်တန်းကျောင်း ၁ ကျောင်း၊ လျှပ်စစ်ရရှိမှု ထရန်စဖော်မာ ၃ လုံးဖြင့် လျှပ်စစ်သုံးစွဲမှု ၇၅ ရာခိုင်နှုန်း၊ ဆက်သွယ်ရေးရုံး၊ စာတိုက်၊ ဆက်သွယ်ရေးတာဝါတိုင် ၂ တိုင်၊ စာတိုက် ၁ လုံး၊ လမ်းဦးစီးဌာန၊ စည်ပင်လမ်းနှင့်ကတ္တရာလမ်း ကျောက်ချောလမ်းကို မန္တလေး - ဗန်းမော်လမ်းမကြီးသည် မြို့တွင်းသို့ဖြတ်သန်းသွားသဖြင့် ကတ္တရာလမ်း ၁ မိုင်၊ ငါးအိုး - မဘိမ်းလမ်း ကတ္တရာလမ်း ၁ မိုင် (ပဆင)၊ သောက်သုံးရေဖြန့်ဝေမှုတွင်လည်း ရေတွင်း ၁၂၀၀၊ ရွှေလီမြစ်အတွင်းမှာ ၂၄၁ တွင်း၊ တိုးတက်လာမည့် လူဦးရေအတွက် တိုးချဲ့မြေအတွက် အစီအမံကို မြို့၏အနောက်ဘက်တွင် ဧက ၁၂၀၀၊ မြို့၏ မြောက်ဘက်တွင် ဧက ၂၀၀၀တို့ဖြင့် မြေကွက်များ ရှိပါတယ်။ ကုန်စည်ဒိုင်၊ လက်ကားဒိုင်၊ စီးပွားရေးလုပ်ပိုင်ခွင့် အခွင့်အလမ်းများ၊ အလုပ်အကိုင်ရရှိမှု အတွက်လည်း စိုက်ပျိုးရေး၊ စပါးဧက ၈၂၈ ဧက၊ ယာမြေဧက ၇၈၃ ဧက၊ ကိုင်းကျွန်း ၁၁၃ ဧက၊ ဥယျာဉ် ခြံမြေ ၆၅၅ ဧက၊ ဘူတာရုံ၊ သင်္ဘောဆိပ်၊ ကားဂိတ်လျာထားမှု အခြေအနေ၊ ကားဂိတ် ၈ ဂိတ်၊ ကားကြီးကွင်းရှိပါတယ်။ တိရစ္ဆာန်များ ထိန်းကျောင်း မှုအခြေအနေ၊ မိသားစုတစ်နိုင်တစ်ပိုင် ကြက်၊ ဝက်၊ ဘဲ မွေးမြူရေးလုပ်ငန်း၊ မိသားစုထိန်းကျောင်းမှု ကျွဲ၊ နွား ၁၅၀၀၊ ကျွဲ ၅၀၀၊ အမှိုက်သရိုက်စွန့်ပစ်ရန်မြေဧက ၄. ၃၀ ဧက၊ သင်္ချိုင်းမြေဧကအတွက် သင်္ချိုင်း ၅ ခု မြေနေရာကို ဧက ၂၀ ထားရှိပါတယ်။ ကျွန်တော့်အဆိုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အနည်းငယ် ရှင်းလင်းတင်ပြ သွားပြီးဖြစ်ပါတယ်။ ၎င်းကျေးရွာလူထု၏ ဆက်သွယ်ရေး သွားလာရေးအခြေအနေကို အနည်းငယ်တင်ပြမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ နေ့စဉ် မန္တလေးသို့ ကုန်တင်ယာဉ် ၃ လိုင်း၊ ခရီးသည်တင် ယာဉ်ကြီး ၂ လိုင်း၊ ခရီးသည် တင်ယာဉ်ငယ် ၃ လိုင်း၊ နေ့စဉ်ပုံမှန် ၁ စီးကျ ပြေးဆွဲလျက်ရှိပါတယ်။ ရေကြောင်းခရီးဖြင့် သွားလာမှုတွင်လည်း မဘိမ်း - ငါးအိုး ခရီးသည်တင် ၁ လိုင်း၊ ငါးအိုး- ကသာ ၁ လိုင်း၊ အင်းကြီး - ငါးအိုး - ကသာ ၁ လိုင်း တို့ဖြင့် နေ့စဉ် ၁ စီးကျ ပြေးဆွဲလျက်ရှိပါတယ်။

သို့ဖြစ်ပါ၍ ကျန်းမာရေး၊ ပညာရေး၊ လူမှုရေး၊ စီးပွားရေး၊ ဘာသာရေးတို့၏ အဖက်ဖက်မှ ပြည့်စုံ

ကောင်းမွန်လျက်ရှိသော ဒေသတွင် ကျေးရွာအုပ်စုအဖြစ်မှ မြို့ပြအဆင့်သို့ တိုးမြှင့် သတ်မှတ်ပေးမည်ဆိုပါလျှင် ဒေသခံတို့ အတွက် များစွာ အကျိုးရှိလာမှာဖြစ်သည့်အတွက်ကြောင့် ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌကြီးမှတစ်ဆင့် ငါးအိုးကျေးရွာ အုပ်စုအား မြို့ပြအဆင့်သို့ အဆင့်မြှင့်သတ်မှတ်ပေးပါရန် အဆိုကို လေးစားစွာတင်သွင်းအပ်ပါတယ်ခင်ဗျား။ အားလုံးကို ကျေးဇူးတင်ပါတယ်။

ဥက္ကဋ္ဌ။ အဆိုကို ထောက်ခံမည့် ကိုယ်စားလှယ် ရှိပါက ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပါ။

ဒေါ်မေရီနီ၊ ဖယ်ခုံမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ် အမှတ်(၁)။ ဒုတိယအကြိမ်၊ ရှမ်းပြည်နယ် လွှတ်တော်စတုတ္ထပုံမှန်အစည်းအဝေး ပထမနေ့သို့ တက်ရောက်လာကြတဲ့ ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ၊ ရှမ်းပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ဝင်များနှင့် ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ အားလုံး မင်္ဂလာပါလို့ ဦးစွာနှုတ်ခွန်းဆက်ပါတယ်။ ကျွန်မကတော့ ဖယ်ခုံမြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၁)မှ ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်ဒေါ်မေရီနီဖြစ်ပါတယ်။ ဦးမင်းမင်းသိန်း၊ မဘိမ်းမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၂)၏ “ရှမ်းပြည်နယ် (မြောက်ပိုင်း)၊ မိုးမိတ်ခရိုင်၊ မဘိမ်းမြို့နယ်၊ ငါးအိုး ကျေးရွာအုပ်စုသည် လူဦးရေများပြားလာသည့်အတွက် ဒေသခံလူထု၏ တောင်းဆိုတင်ပြချက်အရ ဒေသခံပြည်သူ လူထုအကျိုးရှိလာစေရန် ငါးအိုးကျေးရွာအုပ်စုအား မြို့ပြအဆင့်သို့ တိုးမြှင့် သတ်မှတ်ပေးပါရန်” အဆိုကို လေးလေးနက်နက်ထောက်ခံပါတယ်။ အားလုံးကို ကျေးဇူးတင်ပါတယ်။

အဆိုကို ပြည်နယ်လွှတ်တော်က လက်ခံဆွေးနွေးရန် မသင့်ကြောင်း ဆုံးဖြတ်ပါက ယင်းအဆိုကို လက်ခံဆွေးနွေးရန် မသင့်ကြောင်း ဥက္ကဋ္ဌက ကြေညာခြင်း။ (သို့မဟုတ်) အဆိုကို လက်ခံ ဆွေးနွေးရန် ဆုံးဖြတ်ပါက ဆွေးနွေးလိုသည့် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များရှိလျှင် အမည်စာရင်း တင်သွင်းနိုင်ကြောင်း ဥက္ကဋ္ဌက ကြေညာခြင်း။

ဥက္ကဋ္ဌ။ ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များခင်ဗျား။ ဦးမင်းမင်းသိန်းတင်သွင်းသော အဆိုကို လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ၁ ဦးက ထောက်ခံသွားပါတယ်။ အဆိုမှာ “ရှမ်းပြည်နယ် (မြောက်ပိုင်း)၊ မိုးမိတ်ခရိုင်၊ မဘိမ်းမြို့နယ်၊ ငါးအိုးကျေးရွာ အုပ်စုသည် လူဦးရေများပြားလာသည့်အတွက် ဒေသခံလူထု၏ တောင်းဆိုတင်ပြချက်အရ ဒေသခံပြည်သူလူထုအကျိုးရှိလာစေရန် ငါးအိုး ကျေးရွာအုပ်စုအား မြို့ပြအဆင့်သို့ တိုးမြှင့် သတ်မှတ်ပေးပါရန်”အဆိုဖြစ်ပါတယ်။ ယခု အဆိုကို လက်ခံ ဆွေးနွေးရန် သင့်/မသင့် လွှတ်တော်၏ ဆန္ဒရယူမှာဖြစ်ပါတယ်။ ၎င်းအဆိုကို လက်ခံဆွေးနွေးရန် လွှတ်တော်က သဘောတူပါသလား ခင်ဗျား။

(သုံးကြိမ်တိုင်တိုင်မေးပါသည်။
လွှတ်တော်က သဘောတူပါသည်။)

ဥက္ကဋ္ဌ။ အဆိုကို လက်ခံ ဆွေးနွေးရန် သဘောမတူသည့် ကိုယ်စားလှယ်ရှိပါသလားခင်ဗျား။ အဆိုကိုလက်ခံဆွေးနွေးရန် သဘောမတူသည့် ကိုယ်စားလှယ်မရှိသည့်အတွက် ဦးမင်းမင်းသိန်း၏ အဆိုကိုလက်ခံဆွေးနွေးရန် လွှတ်တော်က သဘောတူညီကြောင်းကြေညာပါတယ်။

မဘိမ်းမြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၂)မှ ဦးမင်းမင်းသိန်း တင်သွင်းတဲ့ အဆိုကို ၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီ လ ၆ ရက်နေ့ (သောကြာနေ့)မှာ ဆွေးနွေးမှာဖြစ်ပါတယ်။ ဆွေးနွေးမယ့် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များအနေနဲ့ အစည်းအဝေး ရပ်နားတဲ့အခါ ဒီကနေ့ ညနေပိုင်းမှာ လွှတ်တော်ရုံးညွှန်ကြားရေးမှူးထံ အမည်စာရင်း ပေးသွင်းဖို့ ဖြစ်ပါတယ်။

ဒုတိယအကြိမ်ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် စတုတ္ထပုံမှန်အစည်းအဝေး ဒုတိယနေ့
(၆. ၁. ၂၀၁၇)ရက်နေ့တွင် အဆိုကို လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များက ဆွေးနွေးခြင်း

ဥက္ကဋ္ဌ။ အစီအစဉ် (၇)ဖြစ်ပါတယ်။ မဘိမ်းမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)မှ ဦးမင်းမင်းသိန်း၏ အဆိုဖြစ်သည့် “ ရှမ်းပြည်နယ် (မြောက်ပိုင်း)၊ မိုးမိတ်ခရိုင်၊ မဘိမ်းမြို့နယ်၊ ငါးအိုးကျေးရွာအုပ်စုသည် လူဦးရေများပြားလာသည့်အတွက် ဒေသခံလူထု၏ တောင်းဆိုတင်ပြချက်အရ ဒေသခံပြည်သူလူထု အကျိုးရှိလာစေရန် ငါးအိုးကျေးရွာအုပ်စုအား မြို့ပြအဆင့်သို့ တိုးမြှင့်သတ်မှတ်ပေးရန်” အဆိုနှင့်စပ်လျဉ်းပြီး ဆွေးနွေးမည့် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် (၂)ဦး အမည်စာရင်းပေးထားပါတယ်။ ဒါကြောင့် ပထမဦးစွာ ရပ်စောက်မြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)မှ ဦးခိုင်ညီညီကျော်က အဆိုကို ဆွေးနွေးဖို့ ဖြစ်ပါတယ်။

ဦးခိုင်ညီညီကျော်၊ ရပ်စောက်မြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)။ လေးစားအပ်ပါသော ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌကြီးနှင့်တကွ ရှမ်းပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် အစိုးရအဖွဲ့ဝန်ကြီးများ၊ ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များအားလုံး မင်္ဂလာအပေါင်းနှင့် ပြည့်စုံကြပါစေကြောင်း ဆုတောင်းမေတ္တာ ပို့သအပ်ပါတယ်။

ကျွန်တော်ကတော့ ရပ်စောက်မြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)မှ ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးခိုင်ညီညီကျော် ဖြစ်ပါတယ်။ ကျွန်တော်အနေနဲ့ ရှမ်းပြည်နယ် (မြောက်ပိုင်း)၊ မိုးမိတ်ခရိုင်၊ မဘိမ်းမြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)မှ ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးမင်းမင်းသိန်း တင်သွင်းသော အဆိုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဆွေးနွေးတင်ပြသွားမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

မဘိမ်းမြို့နယ်ရှိ ငါးအိုးကျေးရွာအုပ်စုသည် ယခင်က ကျေးရွာအနည်းငယ်နှင့် လူဦးရေ အနည်းငယ်သာရှိခဲ့သော်လည်း ယခုအခါ တွင် မြို့အင်္ဂါရပ်နှင့် ညီညွတ်ရန်လိုအပ်သော အိမ်ခြေ ၁၀၀၀ ကျော် လာခြင်း၊ လူဦးရေ ၅၀၀၀ နှင့်အထက်ဖြစ်လာခြင်း၊ စည်ပင်သာယာ၊ ဈေး၊ အားကစားကွင်းနှင့် ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှု ဆေးရုံ ၁ ရုံ ရှိခြင်း၊ ဆက်သွယ်ရေးစနစ်နှင့် လျှပ်စစ်မီးသုံးစွဲနိုင်မှုရှိခြင်း၊ အဓိက ကုန်စည်စီးဆင်းရာ မဟာဗျူဟာလမ်းမကြီးဖြစ်သော မန္တလေး - တကောင်း - ရွှေဘို - ဗန်းမော်လမ်းမကြီးပေါ်တွင်တည်ရှိခြင်း၊ ကချင်ပြည်နယ်၊ ရွှေကူမြို့နှင့် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ကသာမြို့တို့နှင့် အလွန် နီးစပ်ခြင်း၊ ကုန်းလမ်း၊ ရေလမ်း တို့နှင့် ပြည့်စုံပြီး မြို့အဖြစ်သတ်မှတ်ပြီးပါက လူဦးရေတိုးတက်လာမှုအတွက် မြို့အနောက်ဘက်နှင့် မြောက်ဘက် တွင် တိုးချဲ့နိုင်သည့် မြေဧကပေါင်း ၃၀၀၀ ကျော်ရှိခြင်းတို့ကြောင့် မိုးမိတ်ခရိုင်၊ မဘိမ်းမြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)မှ ပြည်နယ် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်ဖြစ်သူ ဦးမင်းမင်းသိန်း တင်သွင်းသော ငါးအိုးကျေးရွာအုပ်စုသည် လူဦးရေများပြားလာသည့်အတွက် ဒေသခံလူထု၏ တောင်းဆိုတင်ပြချက်အရ ဒေသခံပြည်သူလူထု အကျိုးရှိ လာစေရန် ငါးအိုးကျေးရွာအုပ်စုအား မြို့ပြအဆင့်သို့ တိုးမြှင့် သတ်မှတ်ပေးပါရန် အဆိုကို လေးလေး နက်နက်ထောက်ခံပါကြောင်း တင်ပြဆွေးနွေးအပ်ပါတယ်ခင်ဗျား။ အားလုံးကိုကျေးဇူးတင်ပါတယ်။

ဥက္ကဋ္ဌ။ ဆက်လက်ပြီး မိုးမိတ်မြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ် အမှတ် (၁)မှ ဒေါ်ရီရီဝင်းက အဆိုကို ဆွေးနွေးဖို့ဖြစ်ပါတယ်။

ဒေါ်ရီရီဝင်း၊ မိုးမိတ်မြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)။ လေးစားရပါသော ရှမ်းပြည်နယ် လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌကြီးနှင့်တကွ ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့၊ ဝန်ကြီးချုပ်၊ ဝန်ကြီးများနှင့် တပ်မတော်သား လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၊ ရှမ်းပြည်နယ် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ အားလုံးမင်္ဂလာပါလို့ ကျွန်မ

အနေနဲ့ နှုတ်ခွန်းဆက်သဂါရဝပြုအပ်ပါတယ်ရှင်။ ကျွန်မကတော့ ရှမ်းပြည်နယ် (မြောက်ပိုင်း)၊ မိုးမိတ်ခရိုင်၊ မိုးမိတ်မြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ် အမှတ် (၁)မှ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဒေါ်ရီရီဝင်းဖြစ်ပါတယ်ရှင်။

မနေ့က ဦးမင်းမင်းသိန်း၊ မဘိမ်းမြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)၏ ရှမ်းပြည်နယ် (မြောက်ပိုင်း)၊ မိုးမိတ်ခရိုင်၊ မဘိမ်းမြို့နယ်၊ ငါးအိုးကျေးရွာအုပ်စုသည် လူဦးရေများပြားလာသည့်အတွက် ဒေသခံ လူထု၏ တောင်းဆိုတင်ပြချက်အရ ဒေသခံပြည်သူလူထု အကျိုးရှိလာစေရန် ငါးအိုးကျေးရွာအုပ်စုအား မြို့ပြအဆင့်သို့ တိုးမြှင့် သတ်မှတ်ပေးပါရန် အဆိုကို အချက် (၃) ချက် အခြေခံကာ ထောက်ခံဆွေးနွေးသွားမှာဖြစ်ပါတယ်ရှင်။

လေးစားရပါသော လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌကြီးရှင်။ အချက် (၁) အနေနဲ့ မဘိမ်းမြို့နှင့် ငါးအိုးကျေးရွာအုပ်စု အကြား ၅၉ မိုင်ခန့် ကွာဝေးမှုရှိကြောင်းသိရှိရပါတယ်ရှင်။ သို့ပါ၍ ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရ၏ အုပ်ချုပ်ရေး ကဏ္ဍအနေနှင့် အခက်အခဲဖြစ်နိုင်သော ဒေသတစ်ခုခုမှန်းဆသိရှိနိုင်ပါလျှင် ငါးအိုးကျေးရွာအုပ်စုကို မြို့ပြအဆင့်သို့ တိုးမြှင့်ပေးခဲ့ပါက နယ်မြေအေးချမ်းလုံခြုံရေး၊ တရားဥပဒေစိုးမိုးရေး စသည်တို့ကို စနစ်တကျ စီမံဆောင်ရွက်နိုင်လိမ့်မည်လို့ ယုံကြည်ပါတယ်ရှင်။

အချက်(၂)အနေနဲ့ ငါးအိုးကျေးရွာအုပ်စုအတွင်း အောင်သပြေဈေးတည်ရှိပြီး ဆိုင်ခန်း ၂၉၇ ခန်း၊ ဆိုင်ခန်း ၂၅၀ ခန်း၊ စုစုပေါင်း ၅၄၇ ခန်းတို့ရှိကြရာ နှစ်စဉ်နှစ်တိုင်း နိုင်ငံတော်၏ စည်ပင်အခွန်ငွေ ကျပ်သိန်း ၃၀၀ ကျော်နှင့် အမြတ်ခွန်ငွေကျပ်သိန်း ၆၀ ကျော် စုစုပေါင်း ကျပ်သိန်း ၃၆၀ ကျော်ခန့်ကောက်ခံရရှိနေကြောင်း မှတ်တမ်းများအရ သိရှိရပါတယ်ရှင်။ သို့ပါသောကြောင့် အခွန်တာဝန်ထမ်းဆောင်နေသော ဒေသတစ်ခုအဖြစ် မှတ်ချက်ချနိုင်ပါတယ်ရှင်။

အချက် (၃)အနေနဲ့ ငါးအိုးကျေးရွာအုပ်စုအား ရွေ့လီမြစ်ကမ်း နံဘေးတွင် တည်ရှိသောကြောင့် မြေဩဇာ အလွန်ကောင်းမွန်သည့် စိုက်ပျိုးမြေများရှိပြီးလျှင် စိုက်ပျိုးရေးဖြစ်ထွန်းလာနိုင်သော ဒေသတစ်ခု ဖြစ်တာကိုလည်း ဆက်လက်တွေ့ရှိနိုင်ပါတယ်ရှင်။ ဒေသခံပြည်သူ များသည် စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းကို ရိုးသားကြိုးစားစွာ လုပ်ကိုင် စားသောက်နေထိုင်နိုင်ကြသော ပြည်သူများဖြစ်တယ်။ စည်ပင်ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်မှု အလားအလာကောင်းများ တွေ့ရှိရပါသောကြောင့် ဦးမင်းမင်းသိန်း၏ ရှမ်းပြည်နယ် (မြောက်ပိုင်း) မိုးမိတ်ခရိုင်၊ မဘိမ်းမြို့နယ်၊ ငါးအိုးကျေးရွာအုပ်စုသည် လူဦးရေများပြားလာသည့်အတွက် ဒေသခံလူထု၏ တောင်းဆိုတင်ပြချက်အရ ဒေသခံပြည်သူလူထု အကျိုးရှိလာစေရန် ငါးအိုးကျေးရွာအုပ်စု အား မြို့ပြအဆင့်သို့ တိုးမြှင့်သတ်မှတ်ပေးပါရန် အဆိုကို လေးနက်စွာ ထောက်ခံဆွေးနွေးလိုက်ရပါတယ်ရှင်။ ကျေးဇူးတင်ပါတယ်ရှင်။

**အဆိုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ဝင် ဝန်ကြီးများမှ ဆွေးနွေး
ရှင်းလင်းခြင်းနှင့် လွှတ်တော်၏ အဆုံးအဖြတ်ရလှူခြင်း။**

ဥက္ကဋ္ဌ။ ၂၀၁၃ ခုနှစ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် ဆိုင်ရာ နည်းဥပဒေ ၁၂၅(c)အရ သက်ဆိုင်ရာ ပြည်နယ် အဖွဲ့အစည်း ဝင်က ပြန်လည်ရှင်းလင်းဆွေးနွေးဖို့ ဖြစ်ပါ တယ်။

ဗိုလ်မှူးကြီးစိုးမိုးအောင်၊ လုံခြုံရေးနှင့်နယ်စပ်ရေးရာ ဝန်ကြီး။ လေးစားအပ် ပါသော ပြည်နယ်လွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌကြီးနှင့်တကွ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ အားလုံးကျန်းမာ ရွှင်လန်းကြပါစေလို့ ပထမဦးစွာ နှုတ်ခွန်းဆက်သအပ်ပါတယ်။ လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌကြီးနှင့်တကွ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ ခင်ဗျား။ မဘိမ်းမြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂) ပြည်နယ်လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ် ဦးမင်းမင်းသိန်းမှ အဆိုတင်သွင်းထားသည့် မဘိမ်းမြို့နယ်၊ ငါးအိုးကျေးရွာအုပ်စုအား ကျေးရွာအုပ်စုအဆင့်မှ မြို့ပြအဆင့် သို့တိုးမြှင့်ပေးရေးနှင့်စပ်လျဉ်းသောအဆိုအား ကျွန်တော် လုံခြုံရေးနှင့် နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီး ဗိုလ်မှူးကြီး စိုးမိုးအောင်မှ ရှင်းလင်းဆွေးနွေးသွားမှာဖြစ်ပါတယ်။

၂၀၀၈ ခုနှစ် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေပုဒ်မ ၅၄ အရ တိုင်း ဒေသကြီး/ပြည်နယ်နှင့် ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရတိုင်း သို့မဟုတ် ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ၌ရှိသော ကျေးရွာ၊ ကျေးရွာအုပ်စု၊ ရပ်ကွက်၊ မြို့၊ မြို့နယ် သို့မဟုတ် ခရိုင်နယ်နိမိတ်များ ပြင်ဆင်ရန်၊ ဖွဲ့စည်းရန် သို့မဟုတ် အမည်ပြောင်းလဲရန် ပေါ်ပေါက်လျှင် သက်ဆိုင်ရာ တိုင်း ဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်က နိုင်ငံတော်သမ္မတထံ ထောက်ခံတင်ပြပြီး နိုင်ငံတော် သမ္မတက လိုအပ်သလို ဆောင်ရွက်ပေးရမည်ဟု ပြဋ္ဌာန်းထားပါတယ်။

မြို့/ရွာ ပြင်ဆင်ဖွဲ့စည်းခြင်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်မှ နိုင်ငံတော်သမ္မတထံ ထောက်ခံ တင်ပြနိုင်ရေးအတွက် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနရုံးအဆင့်ဆင့်မှ မြို့/ရွာ ပြင်ဆင် ဖွဲ့စည်းရေး၊ လုပ်ထုံးလုပ်နည်း၊ ညွှန်ကြားချက်များနှင့်အညီ အမှုတွဲတည်ဆောက်ပြီး တင်ပြရမှာဖြစ်ပါတယ်။ အောက်မြန်မာနိုင်ငံမြို့နှင့် ကျေးရွာမြေများ လက်စွဲဥပဒေအရ မြို့အဖြစ်အဆင့်တိုးမြှင့်ပေးမည် ဆိုပါက လူဦးရေအနည်းဆုံး ၅၀၀၀ ဦးဖြစ်ရမှာဖြစ်ပြီး အိမ်ခြေ အနည်းဆုံး ၁၀၀၀ ပါရှိရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ၎င်းအပြင် ဈေး၊ ဘောလုံးကွင်း၊ ကလေးအပန်းဖြေဥယျာဉ်၊ ကစားကွင်း၊ ၁၆ ခုတင်ဆုံ ဆေးရုံ၊ သာသနာဘာသာရေးဆိုင်ရာ အဆောက်အဦများ၊ ကုန်ထုတ်လုပ်မှုဆိုင်ရာ အဆောက်အဦများ၊ စက်ရုံ၊ အလုပ်ရုံ၊ ဆန်စက်၊ ဆီစက်၊ သစ်ခွဲစက်စသည်ဖြင့် ပါရှိရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

နောက်ကျေးရွာဘုံမြေ၊ ကျေးရွာထင်းစိုက်ခင်း၊ အုပ်ချုပ်ရေး ရုံး၊ စာကြည့်တိုက်၊ အခြေခံပညာ မူလတန်းကျောင်း၊ အလယ်တန်း ကျောင်း၊ အထက်တန်းကျောင်း၊ လျှပ်စစ်မီးရရှိမှု၊ ဆက်သွယ်ရေး အိတ်ချိန်းရုံး၊ စာတိုက်စသည်တို့ကိုလည်း ကြည့်ရှုစစ်ဆေးရမှာဖြစ်ပါ တယ်။ ၎င်းအပြင် ပဆငလမ်း၊ စည်ပင်လမ်း၊ ကတ္တရာလမ်း၊ ကျောက်ချောလမ်း၊ ဂဝံလမ်း၊ သောက်သုံးရေဖြန့်ဝေမှု၊ တိုးတက်လာမည့် လူဦးရေအတွက် မြို့တိုးချဲ့ရေး အစီအမံများလည်း စီမံဆောင်ရွက်ထားရမှာဖြစ်ပါတယ်။

ကုန်စည်ခိုင်၊ လက်ကားခိုင်၊ ဘူတာရုံ၊ သင်္ဘောဆိပ်၊ ကားဂိတ်နှင့် စနစ်တကျ နေရာချထားမှု လည်းရှိရမှာဖြစ်ပါတယ်။ တိရစ္ဆာန်များ ထိန်းကျောင်းမှု အခြေအနေ၊ အမှိုက်စွန့်ပစ်ရန် မြေအနေအထား၊ မိလ္လာစွန့်ပစ်ရန်နေရာတို့လည်းရှိရမှာဖြစ်ပြီး သင်္ချိုင်းမြေနေရာတို့လည်း သတ်မှတ်ထားရမှာဖြစ်ပါတယ်။

မိုးမိတ်ခရိုင်၊ မဘိမ်းမြို့နယ်၊ ငါးအိုးကျေးရွာအုပ်စုအား မြို့အဖြစ်အဆင့်တိုးမြှင့် ဖွဲ့စည်းလို သည့်ကိစ္စနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အောက်ပါအတိုင်းတွေ့ရှိရပါတယ်။ ငါးအိုးကျေးရွာအုပ်စုသည် ပြည်ထဲရေး အမည်ပေါက် ကျေးရွာ (၅) ရွာ၊ ငါးအိုးကျေးရွာအပါအဝင် နန်းနွဲ့၊ ဥယျာဉ်၊ ပြကျောင်း၊ ရွှေကျောင်းကုန်းကျေးရွာတို့ဖြင့် ဖွဲ့စည်းထား ရာ လက်ရှိမြေပြင်တွင်လည်း ၎င်းကျေးရွာ (၅) ရွာရှိပြီး ငါးအိုးကျေးရွာအုပ်စုတွင် အိမ်ခြေ ၁၄၄၁ အိမ်၊ လူဦးရေ စုစုပေါင်း ၈၇၀၂ ဦး ရှိပါတယ်။ ငါးအိုးကျေးရွာအုပ်စုသည် လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးအရ မော်တော်ကားလမ်းအနေဖြင့် မန္တလေး - သပိတ်ကျင်း - ရွှေကူ - ဗန်းမော် ပြည်ထောင်စုလမ်းမကြီးပေါ်တွင် တည်ရှိပြီး မဘိမ်းမြို့နယ် နှင့် ၅၈ မိုင်ကွာဝေးပါတယ်။

အုပ်ချုပ်ရေး၊ လုံခြုံရေးအနေဖြင့် ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံး တစ်ရုံးနှင့် ငါးအိုးရဲကင်းတစ်ခု ၎င်းအပြင် အမှတ် (၂၁၂) ခြေလျင် တပ်ရင်းရှိသဖြင့် တရားဥပဒေစိုးမိုးမှုနှင့် နယ်မြေအေးချမ်းသာယာမှု ရှိတာ ကိုတွေ့ရှိရပါတယ်။ ငါးအိုးကျေးရွာအုပ်စုတွင် အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း ၁ ကျောင်း၊ စာစစ်ဌာန၊ အခြေခံပညာအလယ်တန်းကျောင်း ၂ ကျောင်း၊ အခြေခံပညာမူလတန်း ကျောင်း ၇ ကျောင်း၊ ၁၆ ခုတင်ဆုံတိုက်နယ်ဆေးရုံ ၁ ရုံ စသည်ဖြင့် ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေးကဏ္ဍများလည်း ဖွံ့ဖြိုးတာကိုတွေ့ရှိရပါ တယ်။ ငါးအိုးကျေးရွာအုပ်စုတွင် စည်ပင်သာယာရေးနယ်နိမိတ် အဖြစ် သတ်မှတ်ထားသည့်ဈေးတစ်ခုရှိပါတယ်။ ငါးအိုးကျေးရွာ အုပ်စုတွင် မီးလင်းရေးအတွက် ရွှေကူမြို့နယ်မှ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလိုင်းများ သွယ်တန်းထားပြီး ဆက်သွယ်ရေးအတွက် တာဝါတိုင် ၂ ခု ရှိကြောင်းကို တွေ့ရှိရပါတယ်။

ငါးအိုးကျေးရွာအုပ်စု၏ လက်ရှိအကျယ်အဝန်းသည် ၄၉၈၈၀ ဧကနှင့် ၇၇. ၉၄ စတုရန်းမိုင်ရှိပြီး ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်မှ တင်ပြထားသည့် မြို့အင်္ဂါရပ်နှင့် နှိုင်းယှဉ်ပြယေားတွင် ပါရှိသော

လူဦးရေသည် ထူထပ်သောကြောင့် နောင်တိုးတက်မည့် လူဦးရေအတွက် မြို့တိုးချဲ့ရေးအစီအမံများကို ငါးအိုးကျေးရွာ ၏ အနောက်ဘက်တွင် ဧက ၁၂၀၀ နှုန်း၊ မြောက်ဘက်တွင် ဧက ၂၀၀၀ နှုန်း ဖော်ပြထားသည့် မြေနေရာများသည် မဘိမ်းမြို့နယ်၏ ငါးအိုးသစ်တောကြီးဝိုင်းအတွင်းတည်ရှိပြီး သစ်တောကြီးဝိုင်းအဖြစ် သတ်မှတ်ထားသော မြေနေရာများဖြစ်နေပါတယ်။

သို့ဖြစ်ပါ၍ ငါးအိုးကျေးရွာအား မြို့အဖြစ် အဆင့်တိုးမြှင့် သတ်မှတ်ဖွဲ့စည်းနိုင်ရေးဆောင်ရွက် မည်ဆိုပါက အဆိုပါမြေနေရာများအား သစ်တောမြေအဖြစ်မှ ပယ်ဖျက်ခွင့်ရရှိမှသာ အမှုတွဲ တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းကို လွယ်ကူလျင်မြန်စွာ ဆောင်ရွက်နိုင်မှာ ဖြစ်ပါတယ်။ အထက်ပါအချက်များအရ ငါးအိုးကျေးရွာ အုပ်စုသည် မြို့အသွင်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်နေပြီး မြို့အင်္ဂါရပ်နှင့် ညီညွတ်သည်ကို စိစစ်တွေ့ရှိရပြီး မြို့အဖြစ်ဖွဲ့စည်းမည် ဆိုပါကလည်း ငါးအိုးမြို့အဖြစ် တိုးချဲ့ပါက အနီးပတ်ဝန်းကျင် ကျေးရွာအုပ်စုများဖြစ်သည့် ခက်ငုံ၊ ငုံစင်း၊ ချောင်းဝကျေးရွာအုပ်စု များမှ ပြည်သူများ၏ ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ စီးပွားရေး၊ လူမှု ဘဝဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကို ယခင်ကထက် ပိုမိုအကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နိုင်မှာဖြစ်ပါတယ်။

မြို့အဖြစ် ဖွဲ့စည်း၍ တိုးတက်လာသော ဌာနများ၌ ဒေသခံ လူငယ်များအတွက် အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်းများရရှိနိုင်မည့် ဌာနဆိုင်ရာများနှင့် ပေါင်းစပ်ဆောင်ရွက်သောလုပ်ငန်းများ လျင်မြန် လွယ်ကူလာမှာဖြစ်ပါတယ်။ မြို့အဖြစ် ဖွဲ့စည်းခြင်းအားဖြင့် သတင်းအချက်အလက်များ အချိန်နှင့် တစ်ပြေးညီရရှိသောကြောင့် ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးကို တိုးတက်အောင် တစ်ဖက်တစ်လမ်းမှ ဆောင်ရွက် နိုင်မှာဖြစ်ပါတယ်။

သို့ဖြစ်ရာ ငါးအိုးကျေးရွာအုပ်စု၊ ငါးအိုးမြို့အဖြစ် အဆင့် တိုးမြှင့်ဖွဲ့စည်းလိုပါက မြို့နယ်စီမံ ခန့်ခွဲရေးကော်မတီ၊ မြို့နယ် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီနှင့် သက်ဆိုင်ရာပြည်သူ့လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ် များနှင့် ညှိနှိုင်းဆွေးနွေး၍ ၎င်းတို့၏ သဘောထားမှတ်ချက်များ၊ ဒေသခံများ၏ သဘောထားများနှင့်အတူ မြို့/ရွာ ပြင်ဆင်ဖွဲ့စည်းရေး၊ လုပ်ထုံးလုပ်နည်း၊ ညွှန်ကြားချက်နှင့်အညီ သက်ဆိုင်ရာမြို့နယ် အထွေထွေ အုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနမှ အမှုတွဲ ပြည့်စုံစွာတည်ဆောက်ပြီး ခရိုင်၊ ပြည်နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာနများသို့ အဆင့်ဆင့်တင်ပြရန်လိုအပ်ပါတယ်။

ပြည်နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနမှ မြို့/ရွာ ပြင်ဆင်ဖွဲ့စည်းရေး အမှုတွဲ လက်ခံရရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်း၊ ညွှန်ကြားချက်များနှင့်အညီ စိစစ်၍ ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့သို့ အမှုတွဲနှင့်အတူ တင်ပြပြီး ပြည်နယ်အစိုးရမှ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်၏ ထောက်ခံချက်၊ အစည်းအဝေးမှတ်တမ်း၊ အမှုတွဲတို့နှင့်အတူ နိုင်ငံတော် သမ္မတရုံးသို့ ဆက်လက်အဆိုပြုတင်ပြပေးသွားမှာဖြစ်ပါတယ်။ သို့ပါ၍ ၎င်းအဆိုနှင့်ပတ်သက်၍ လွှတ်တော်မှအတည်ပြုပေးနိုင်ပါရန် တင်ပြအပ်ပါတယ်။ ကျေးဇူးတင်ပါတယ်။

ဥက္ကဋ္ဌ။ ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ ခင်ဗျား။ သက်ဆိုင်ရာ ရှမ်းပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့ဝင်ဝန်ကြီးမှ ဒီအဆိုနှင့် စပ်လျဉ်းပြီး ဆက်လက်အကောင်အထည်ဖော်သွားမည့် အစီအစဉ်များကို ရှင်းလင်းတင်ပြပြီး ဒီအဆိုကို အတည်ပြုသင့်ကြောင်း မှတ်ချက်ပြုပြောကြားသွားပါတယ်။

ဒါကြောင့် ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ ခင်ဗျား။ မဘိမ်းမြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၂)မှ ဦးမင်းမင်းသိန်းကအစည်းအဝေးရဲ့ ပထမနေ့မှာ တင်သွင်းတဲ့ အဆိုအား လွှတ်တော်က အတည်ပြုရန် သဘောတူပါသလားခင်ဗျား။

**(သုံးကြိမ်တိုင်တိုင်မေးပါသည်။
လွှတ်တော်က သဘောတူပါသည်။)**

လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များက သဘောတူတဲ့အတွက် ၎င်းအဆိုကို အတည်ပြုကြောင်း ကြေညာပါတယ်။